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Odpowiadając na interpelację Pani  Radnej  z dnia  26 grudnia 2019r.  w sprawie
Parku Miejskiego w Kaliszu,  uprzejmie informuję,  że  poza wiosenną inwentaryzacją
stanu  urządzeń  i  infrastruktury  parkowej  w  Parku  Miejskim,  przeglądów  alejek
parkowych  dokonuje  się  również  na  bieżąco,  w  ramach  utrzymania  zieleni  miejskiej
i nadzoru nad Wykonawcą, z którym zawarta jest umowa na wykonanie prac związanych
z codzienną pielęgnacją terenu Parku. 

Mam świadomość nie najlepszego stanu infrastruktury parkowej. Zaradzić temu
miała kompleksowa rewitalizacja Parku Miejskiego w Kaliszu. Do tego jednak dotąd - jak
Pani Radna wie - niestety nie doszło. Informuję zatem, że w Parku Miejskim wszelkie
prace inwestycyjne wykonywane są obecnie na zasadzie koniecznych prac naprawczych.
Dzieje  się  tak  dlatego,  gdyż  w  dalszym  ciągu  -  co  moim  zdaniem  jest  realne  -
-  w  perspektywie  mamy  właśnie  kompleksową  modernizację  całego  terenu  Parku
Miejskiego. Niegospodarne zatem byłoby wydatkowanie większych środków na wymianę
nawierzchni alejek parkowych, które mają zostać wykonane - wg jednolitej koncepcji -  
- w ramach omawianego projektu budowlanego. 

Informuję, iż w ramach prac interwencyjnych ubytki w kostce granitowej zostały
uzupełnione we wrześniu. Natomiast w celu naprawy wykonanej z płyt chodnikowych
alejki  prowadzącej  do  przedszkola,  wzdłuż  jego  ogrodzenia,  Wydział  Gospodarki
Komunalnej i  Ochrony Środowiska Urzędu Miasta Kalisza - dla ograniczenia kosztów
naprawy - poszukiwał płyt z tzw. "odzysku". Niestety - w stosunkowo niedługim czasie -
nie udało się pozyskać tego typu materiału. Dlatego też podjęto decyzję o naprawie alejki,
a co za tym idzie we wrześniu ścieżka, o której mowa również została naprawiona. 




